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Fjellstyremøte onsdag 20.2 kl. 19.00   
 

Tilstede 

Medlemmer: 

Jan Olav Solstad, 2670 Otta 

Rita Nordfjæren, 2670 Otta 

Sigurd Riise, 2670 Otta 

Monica H. Eide, 2670 Otta 

Oddny M. Teighagen, 2670 Otta 

 

 

Andre: 

Per Erik Sannes 

 

 

 

Følgende saker ble behandlet: 

 

Sak.nr. Overskrift Merknad 

1/19 Pungen seter - feste nr. 154, seter som har falt i det fri.  

2/19 Retningslinjer til organisert ferdsel i deler av Rondane Høring 

   

   

 

 

 

  

   

          

Referatsaker 

 

22.2.2019 

 

Per Erik Sannes 

Daglig leder Sel Fjellstyre 
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Sak 1/19 

 

Pungen seter-feste nr. 154, Seter som har falt i det fri. 
 

I etterkant av seterregistreringen som Sel fjellstyre utførte i 1999, går Statskog og Sel fjellstyre 

igjennom setre i statsallmenningen for å oppgradere status for setrene i.h.t. lovverket 

(Fjelloven og seterforskriftene). Pungen seter har etter våre opplysninger ikke vært registrert i 

bruk av den som har fått utvist setra siden før 1999. Arealene på setra og på gårdsbruket 

benyttes i dag av annen bruksberettiget. 

 

Fjellstyret skal gjøre vedtak om setra har falt i det fri. 

 

VURDERING: 

 

Pungen seter feste nr. 154 må sies å ha falt i det fri etter Fjellovens § 22 der det heter: 

 

«Rett til oppteken seter med setervoll og tilliggjande kulturbeite fell bort: 

 

1. Ved oppgjeving utan atterhald. 

2. Når setra i et sammenhengande tidsrom av 20 år ikkje har vore i bruk som seter.» 

 

Å være i bruk i denne sammenheng innebærer at setervollen er inngjerdet og blir høsta eller 

benyttet som beite ut fra det gardsbruket setra tilhører. Om jorda er bortleid eller benyttes av 

annen bruker regnes dette ikke som i bruk ut ifra gårdsbruket. 

 

FJELLSTYRETS VEDTAK: 

 

Sel Fjellstyre vedtar at Pungen seter feste nr. 154 har falt i det fri. Vedtaket er gjort med 

bakgrunn i at setra ikke har vært i bruk som seter på over 20 år(Fjelloven § 22). 

 

Vedtaket kan iflg. §28 i Forvaltningsloven, påklages. En eventuell klage skal være skriftlig og 

sendes Sel Fjellstyre innen 3 uker fra mottak av dette vedtak. Partene har rett til innsyn i 

dokumenter jfr. Forvaltningslovens § 18 og 19. 

 

Vedtaket var enstemmig. 

--o-- 

 

Kopi:   Steinar Grønn, 2670 Ottta 

 Statskog SF 
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Sak 2/19 

 

HØRING - UTKAST TIL RETNINGSLINJER FOR ORGANISERT FERDSEL 

I DELER AV RONDANE NASJONALPARK  
 

Nasjonalparkstyret for Rondane og Dovrefjell har sendt forslag til retningslinjer for organisert 

ferdsel på høring med frist 22.2. 

 

 
                 Blå piler viser trekkveier. 
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FJELLSTYRETS UTTALELSE: 
 

Sel fjellstyre stiller seg i hovedsak positive til høringsforslaget. Fjellstyre vil allikevel påpeke 

enkelte punkt: 

 

1) Det er svært positivt at nasjonalparkstyret tar tak i utfordringene knytta tilk organisert 

ferdsel og gir dette ei helhetlig vurdering. I tillegg vil dette gi arrangørene av slike 

turer større forutsigbarhet. 

2) Fjellstyre ser det som hensiktsmessig å tillate samme traseer/områder sommer og 

vinter. I barmarksesongen bør allerede merkede stier benyttes og vinterstid bør traseer 

der sommerstiene går benyttes der det er praktisk mulig. Fjellstyret mener at den 

generelle trafikken hele året vil øke som en konsekvens av forslaget, men har 

forståelse for at det må lages retningslinjer for adkomst til 2000 m toppene vinterstid.  

3) Fjellstyret støtter tanken om lav og høysesong, men mener forslaget tar for mye hensyn 

til når det er lite ferdsel, og ikke når det kan være naturlig for rein å krysse gjennom 

Sel. Fjellstyret er uenig i det som er definert som ″tidsperioden det er størst 

sannsynlighet for kryssing av villrein på aksen Rondvassbu - Spranget″. Denne 

perioden bør starte i slutten av august, og ikke i november som foreslått. 

4) Området Vassberget og Bråkdalsbelgen. Her bør det ikke tillates organisert ferdsel. 

Dette vil medføre mer generell ferdsel gjennom året. Det er ikke ønskelig at disse 

områdene blir markedsført som turmål. Det legges ned et betydelig arbeid for å få i 

gang trekket nord-sør. Økt aktivitet her og i området Illmannhø vil kunne sette dette 

arbeidet tilbake. Se vedlagte kart med inntegnet trekk-korridorer. 

5) Området Vinjeronden/Rondeslottet bør vurderes omgjort til grønt område også 

vinterstid. Dette er et område for organisert ferdsel i lav –og høysesong. 

6) Fjellstyret mener at også DNT sentralt og lokalt må ses på som en reislivsaktør på lik 

linje med andre, og forholde seg til de retningslinjer for organisert ferdsel 

nasjonalparkstyret vedtar. 

7) Fjellstyret er positive til at det utvikler seg lokal næringsvirksomhet med 

kunnskapsbasert guiding. Det er også viktig at en etterhvert innfører sertifisering av 

guider. På den måten kan en i stor grad sørge for at verdiskapningen blir igjen lokalt/til 

lokale aktører og at de useriøse selskapene uten sertifisering, ikke får ta del i markedet. 

Dette krever også større fokus på oppsyn for å etterse at regelverket blir fulgt. 

 

Uttalelsen var enstemmig. 

 

--o-- 

 

Kopi: Nasjonalparkstyret for Rondane og Dovrefjell. 

 Statskog SF 
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